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شناسایی ۲۹ ابتلای جدید کرونا در کشور
بر اســاس اعلام وزارت بهداشت، طی یک شبانه روز ۲۹ مبتلای جدید به کرونا 
در کشور شناسایی شدند و متاســفانه ۴ بیمار نیز جان خود را از دست دادند.
به گزارش ایســنا، از روز ۲۱ خردادماه تا روز ۲۲ خردادماه ۱۴۰۲ و بر اســاس 
معیارهای قطعی تشــخیصی، ۲۹ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشــور 
شناســایی و ۱۲ نفر از آنها بستری شدند. مجموع بیماران کووید-۱۹ در کشور 
به ۷ میلیون و ۶۱۲ هزار و ۲۱۱ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ ســاعت، ۴ 
نفر از بیماران کووید-۱۹ در کشــور جان خود را از دست دادند و مجموع جان 
باختگان این بیماری، به ۱۴۶ هزار و ۲۸۸ رسید.خوشبختانه تا روز ۲۲ خردادماه 
۷ میلیــون و ۳۶۷ هزار و ۵۴۲ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارســتانها 
ترخیص شده اند.۶۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۲ خردادماه ۵۶ میلیون و ۷۶۳ 
هزار و ۳ آزمایش تشــخیص کووید-۱۹ در کشــور انجام شده است.تا روز ۲۲ 
خردادماه ۶۵ میلیون و ۲۱۹ هزار و ۹۸۷ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۶۱۵ هزار 
و ۹۸۳ نفــر دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۷۰۱ هزار و ۷۱۲ نفر، دوز ســوم و بالاتر 
واکســن کرونا را تزریق کرده اند. مجموع واکســن های تزریق شده در کشور به 

۱۵۵ میلیون و ۵۳۷ هزار و ۶۸۲ دوز رسید.

ارائه کارنامه دانش آموزان 
به شرط پرداخت کمک های مردمی؛ ممنوع!

وزیر آمــوزش و پرورش تاکید کــرد که دادن کارنامه دانش آموزان به شــرط 
پرداخت کمک های مردمی قطعا خلاف قانون اســت.به گزارش ایسنا، رضامراد 
صحرایی در پاســخ به ســوالی درباره اینکه بعضا مدیران مدارس خانواده ها را 
ملزم به پرداخت کمک های مردمی برای دریافت کارنامه دانش آموزان می کنند، 
اظهار کرد: این کار خطا و قطعا خلاف اســت.وی در عین حال ادامه داد: من از 
خانواده ها تقاضا می کنم اگر برایشان ممکن است به مدرسه کمک کنند اما هیچ 

مدیری حق ندارد این کار را انجام دهد و قطعا تخلف است.

رونمایی از پژوهش »آینده طب داخلی« 
در ایران

رئیس جامعه پزشــکان متخصص داخلی ایران گفــت: تحقیقی با عنوان آینده 
طب داخلی ایران با همکاری وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی انجام 
شده است که نتایج آن فردا در سی و سومین کنگره پزشکان متخصص داخلی 
اعلام می شــود.به گزارش روابط عمومی جامعه پزشکان متخصص داخلی ایران، 
دکتر ایرج خسرونیا در آستانه سی و سومین کنگره سالیانه پزشکان متخصص 
داخلی ایران افزود: در این تحقیق چهره پزشــکی داخلی ایران و چشــم انداز 
آینده آن ترسیم شده و موضوعات مختلفی از جمله نگاه پزشکان داخلی، مردم 
و دولت نسبت به رشته طب داخلی بررسی شده است.وی گفت: یکی از مسائل 
مهمی که در این تحقیق مورد بررســی قرار گرفته، کیفیت آموزش طب داخلی 
در دانشــگاههای علوم پزشکی کشور اســت.رئیس جامعه پزشکان متخصص 
داخلی ادامه داد: مســائل و مشــکلات زیادی در حوزه طب داخلی و بسیاری 
از رشته های تخصصی پزشکی در کشــور وجود دارد که رسانه ها و خبرنگاران 
نیز از آن آگاه هستند و به آن توجه دارند اما متاسفانه مسئولان مرتبط با نظام 
سلامت کمتر به مشکلات جامعه پزشکی و آینده این حرفه توجه می کنند.وی 
افزود: اگر مســئولان به مسائل و مشکلات جامعه و مراکز پزشکی توجه نکنند، 
قطعا ســلامت مردم به خطر می افتد. اگر بیمارستان نتواند هزینه های خود را 
تامین کند، ممکن است به سمت کارهای خلاف برود و متاسفانه چنین مسائلی 
هم در بیمارســتان های دولتی و هم در بیمارستان های خصوصی مصداق دارد.
رئیس جامعه پزشــکان متخصص داخلی ایران ادامه داد: در این شرایط روسای 
انجمن های پزشــکی نامه ای را خطاب به رئیس ســازمان نظام پزشکی، رئیس 
جمهوری و رئیس مجلس نوشــتند و مشکلات را تشــریح کردند اما متاسفانه 
به خواســته های روسای انجمن های پزشکی توجهی نشد.وی گفت: بنده نیز به 
عنوان رئیس جامعه پزشکان متخصص داخلی ایران نامه ای را خطاب به رئیس 
مجلس و رئیس جمهوری نوشــتم. خوشــبختانه هم در مجلس و هم در دفتر 
ریاســت جمهوری جلســاتی برای پیگیری موضوع تشکیل شده است و انتظار 
داریم به زودی این نامه در هیات دولت مطرح و به آن رســیدگی شــود.دکتر 
خســرونیا افزود: علاوه بر مسائل و مشــکلات موجود در کشور، مسائل بسیار 
زیادی در سطح جهانی وجود دارد که آینده پزشکی را تحت تاثیر قرار می دهد. 
هوش مصنوعی و تاثیر آن در دنیای پزشــکی یکی از این مســائل است که در 
کنگره پزشکان متخصص داخلی مورد بررسی قرار می گیرد.سی و سومین کنگره 
سالیانه پزشکان متخصص داخلی ایران ۲۳ تا ۲۶ خرداد در سالن همایش های 

رازی دانشگاه علوم پزشکی ایران برگزار می شود.

افزایش ۴۰ درصدی 
حقوق پاکبانان شهرداری تهران

مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند از افزایش ۴۰ درصدی حقوق پاکبانان 
شــهرداری تهران خبر داد.به گزارش روایط عمومی و امور بین الملل ســازمان 
مدیریت پسماند، شهردار تهران به وعده ای که در ضیافت افطاری صمیمانه با 
پاکبانان شــهر تهران در اواخر فروردین ماه داده بود، عمل کرد.رضا شرفی در 
این باره گفت: خوشبختانه با دستور دکتر زاکانی شهردار محترم تهران، حقوق 
پاکبانان زحمتکش شهر تهران به میزان قابل توجهی افزایش یافت و این مبلغ 
در حقوق خردادماه این عزیزان اعمال خواهدشــد.او ادامه داد: در فروردین ماه 
در برج میلاد میزبان تعدادی از پاکبانان عزیز و خانواده های محترم شان بودیم 
که در این ضیافت افطاری صمیمانه شهردار محترم تهران برای حمایت از این 
قشر زحمتکش وعده افزایش حقوق و رسیدگی مناسب به شرایط معیشتی این 
عزیزان را داد که خوشبختانه با اهتمام و حساسیت ایشان این مهم به سرانجام 
رســید.مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند افزود: در آن جلسه دکتر زاکانی به 
معاون منابع انسانی شهرداری دستور داد که به سرعت مقدمات انجام این کار 
فراهم و تمهیدات اعتباری آن اندیشیده و اجرایی شود. خوشبختانه با پیگیری 
و اهتمام ویژه دکتر زاکاتی در این خصوص از این ماه حقوق پاکبانان شهرداری 
تهران از ابتدای ســال جاری مشــمول ۴۰ درصد افزایش شده و معوقات این 
ماه ها نیز در فیش حقوقی آنها در خردادماه محاســبه و به حساب شــان واریز 
خواهدشد.شــرفی در پایان با قدردانی از نگاه ویژه زاکانی به وضعیت معیشتی 
پاکبانــان گفت: با وجود این نگرش مثبت از ســوی شــهردار محترم تهران و 
حمایت های ایشان از این اقشار زحمتکش و آسیب پذیر جامعه سایر موضوعات 
اثرگذار در بهبود شــرایط معیشتی این عزیزان از جمله مسائل درمانی را نیز با 

جدیت پیگیری خواهیم کرد.

سند توسعه  شش  محله در شمال تهران
 تصویب شد

سند توســعه محلات اوین، درکه، امامزاده قاسم، تجریش، حکمت و چیذر در 
جلســه ستاد بازآفرینی شــهرداری منطقه یک تصویب و برنامه توسعه ای در 
ســال ۱۴۰۲ اجرایی می شــود.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک 
سید مهدی صباغ شهردار این منطقه در جلسه ستاد بازآفرینی پایدار شهرداری 
منطقه یک که با حضور ســید مهدی هدایت مدیرعامل سازمان نوسازی شهر 
تهران و معاونین و مدیران این ســازمان، معاونین و مدیران شهرداری منطقه 
یک و نمایندگان دســتگاه های خدمات رســان شــمیرانات و ... برگزار شد، از 
تلاش های مدیریت سازمان نوسازی شهر تهران در تدوین برنامه های توسعه ای 
برای ۶ محله اوین، درکه، امامزاده قاسم )ع(، تجریش، حکمت و چیذر تقدیر و 
اظهار امیدواری کرد با همکاری کلیه دستگاه های خدمات رسان، اولویت بندی 
مصوبات اجرایی در این محلات که دارای بافت فرسوده هستند، مشخص و در 
زمینه بازآفرینی پایدار آن ها اقدام شود.سید مهدی هدایت مدیرعامل سازمان 
نوسازی شهر تهران نیز آمادگی خود را در زمینه همکاری های لازم در پیشبرد 
طرح های توســعه ای محلات منطقه یک اعلام داشــت.گفتنی اســت در این 
نشست پاره ای از اقدامات توسعه ای تدوین شده برای محلات شمال تهران از 
سوی مدیران ســتاد بازآفرینی پایدار کلانشهر تهران مطرح و حاضرین جلسه 
نیز دیدگاه های خود را در این ارتباط بیان داشتند و مقرر شد برنامه و اعتبارات 

خود را در خصوص سند توسعه محلات به شهردار منطقه ارسال نمایند.

کرونا

آموزش و پرورش

سلامت

شهری

وزیر رفاه تشریح کرد

ویژگی های چهارگانه طرح کالابرگ الکترونیکی

رئیس سازمان غذا و دارو اعلام کرد

»دارو« در انتظار تسهیلات ۳۰هزار میلیاردی 
تولید و مصرف ۲برابری سرم در کشور

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر اعلام کرد

افغانستان رکورددار تولید مواد مخدر 

سازمان وظیفه عمومی فراجا تشریح کرد 

جزئیات معافیت و کسرخدمت برای سربازان دارای فرزند

استاندار تهران:

شناسایی بیش از ۲۵ هزار خانه خالی در استان تهران

معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران مطرح کرد 

ارائه خدمت به بیش از ۳ هزار کودک کار و خیابان
۲۶۰۰ کودک اسکن عنبیه شده اند

وزیر تعاون، کار و رفــاه اجتماعی ویژگی های 
طرح کالابرگ الکترونیکی را تشــریح کرد.به 
گزارش ایسنا، سیدصولت مرتضوی در حاشیه 
نشست با اســتانداران سراسر کشــور با بیان 
این که برای هماهنگی های نهایی برای اجرای 
هرچــه بهتر طرح کالابــرگ الکترونیکی این 
نشست  برگزار شد، اظهار کرد: در این نشست 
گزارش جامعــی از طرح کالابرگ الکترونیکی 
ارائه شــد. این طرح، طرح بسیار موفقی است 
و برای تعادل بخشــی به معیشت مردم  اجرا 

شده است.
وی ادامــه داد: کســانی کــه از  فرصت طرح 
کالابرگ الکترونیکی استفاده  کنند، می توانند 
از امتیــاز ۲۰ درصــد یارانه تشــویقی بهره 
ببرند. اجرای این طرح با اســتقبال مناســبی 
دهک هایــی که مشــمول شــده اند، مواجه و 
مشکلات طرح هم برطرف شده است. امیدوارم 
در آینده اصلاحاتی در این طرح صورت گیرد 
و دهک های بیشتری را پوشش دهیم.وزیر رفاه 
همچنیــن درباره ویژگی هــای طرح کالابرگ 
الکترونیکی، افزود: ایــن طرح کاملا اختیاری 
اســت. ۱۱ قلم کالای متنوع معرفی شــده و 
افراد می توانند به صورت اختیاری از این طرح  

استفاده کنند. 
کســانی که ۷۰ درصد از یارانه خود را چه به 

صورت فردی یــا خانوادگی در طرح کالابرگ 
استفاده کنند، مشمول افزایش یارانه خواهند 
بود. ســامانه اعتباری هم تعریف شده تا یارانه 
بگیران یک مــاه زودتر از واریــز یارانه نقدی 

بتوانند از کالابرگ الکترونیکی استفاده کنند.
طرح کالابرگ الکترونیکی آماده اجراست

وزیر کشور با اشاره به طراحی سامانه ای برای 
اجرای طــرح کالابرگ الکترونیکی، گفت: این 

طرح آماده اجراســت.به گزارش ایسنا، احمد 
وحیدی در حاشیه نشست با استانداران سراسر 
کشور، اظهار کرد : در این جلسه با حضور وزیر 
کار و استانداران، موضوع کالابرگ الکترونیک 

بررسی شــد. این طرح مهم است و دولت در 
راســتای تأمین کالاهای اساســی برای عموم 
مردم، این طرح را تهیه کرده است.وزیر کشور 
ادامه داد: در این زمینه سامانه خوبی طراحی 
شده است. در این سامانه چند ده هزار فروشگاه 
زنجیــره ای و غیرزنجیــره ای در اســتان های 
مختلف عملیاتی شده تا مردم بتواند نیازهای 
خود را در قالب ۱۱ کالای اساسی اعلام شده 
در قالــب کالابــرگ تامین کننــد.وی افزود: 
مســئول این طرح، وزارت تعاون است ولی در 
فرمانداری ها،  اســتانداری ها،  استان ها،  سطح 

بخشداری ها و دهیاری ها درگیر هستند. 
بنابراین لازم بود هماهنگی های بیشتر صورت 
بگیرد و آمادگی اجرایی فراهم شــده اســت. 
همه آمادگی اجرای این طرح را دارند.وحیدی 
خاطرنشان کرد: کســانی که که مایلند یارانه 
خود را به صــورت کالابــرگ دریافت کنند، 
می توانند به ســامانه شبکه ملی اعتبار )شما( 

مراجعه کنند. 
این ســامانه غیر از تأمین کالاهای اساســی، 
می تواند کارهــای دیگری از جملــه زنجیره  
تأمین مالی را ســامان بدهد. برای اجرای این 
طرح هماهنگی های بیشتری صورت گرفت و 
امیدواریم مردم بتوانند از این طرح اســتفاده 

کنند.

رئیس ســازمان غذا و دارو ضمن اشــاره به شــرایط فعلی 
تامین دارو در کشــور، دربــاره ابلاغیه بانک مرکزی جهت 
پرداخت تســهیلات بانکی به صنعت دارو، گفت: حدود دو 
هفتــه از ابلاغ بانک مرکزی می گذرد و در صورت همکاری 
بانک های عامل، پرداخت ها باید از اواخر خردادماه آغاز شود.
دکتر سید حیدر محمدی در گفت وگو با ایسنا، درخصوص 
آخریــن وضعیت ابلاغیــه بانک  مرکزی جهــت پرداخت 
تســهیلات بانکی به صنعت دارو، گفت: تقریبا دو هفته از 
ابلاغ بانک مرکزی می گذرد و ان شاءالله اگر بانک های عامل 
کار را شــروع کنند، پرداخت ها باید از اواخر خردادماه آغاز 

شود.
وی افزود: مقرر شــده است که بانک مرکزی یک کارگروه 

برای پایش و نظــارت بر اجرای این ابلاغیه انتخاب کند تا 
بحث اجرایی پیش برود.او تاکید کرد: تســهیلاتی که مقرر 
شده است بانک مرکزی از طریق بانک های عامل به صنعت 
دارو بدهد ۳۰ هزار میلیارد تومان مازاد بر تسهیلات اعطایی 
در ســال گذشته است.وی افزود: طبق قرار قبلی بانک های 
عامل می بایســت مبلغ را به شــکل یکجا پرداخت کنند.

محمدی با تاکید بر اینکه شــرایط تامین دارو در کشور بد 
نیست، اظهار کرد: البته ممکن است اگر تسهیلات به موقع 
پرداخت نشود و سرعت لازم برای انتقال ارز وجود نداشته 

باشد، مشکلاتی ایجاد شود.
وی درخصوص تامین سرم مصرفی کشور نیز تصریح کرد: 
تولید و مصرف سرم در کشور نسبت به سال ۱۴۰۰ دو برابر 

شــده است. بخشی از نیاز توســط واردات و بخشی توسط 
تولید داخل تامین می شود. 

خوشــبختانه چند ماهی اســت که به یک ثبات نســبی 
رسیده ایم و امیدواریم همکاران پزشک هم در تجویز سرم 
اســتانداردها و گایدلاین ها را رعایت کنند.رئیس سازمان 
غذا و دارو همچنین در پاســخ به سوال ایسنا درباره تامین 
شیرخشک های رژیمی و متابولیک از طریق سامانه تی تک، 
تصریح کرد: از اوایل خرداد ماه بخشــی از زنجیره توســط 
شرکت های پخش آغاز شده است و ان شاءالله ادامه زنجیره 
درحوزه داروخانه ها از تیرماه اجرایی می شود. فعلا مشکلی 
در این زمینه وجود نداشته است و چالش عرضه غیرقانونی 

این محصولات بسیار کاهش می یابد.

دبیرکل ســتاد مبارزه با مواد مخدر اعلام کرد 
که بر اساس آمارهای سازمان ملل حدود ۳۰۰ 
میلیون نفر معتاد و مصرف کننده مســتمر در 
دنیا وجود دارد و ســالانه ۵۰۰ هزار نفر در اثر 
ســوءمصرف مواد مخدر در دنیا فوت می کنند.
به گزارش ایســنا، سردار اســکندر مومنی در 
نشست تخصصی برنامه عملیاتی سال ۱۴۰۲ 
ســتاد مبارزه با مواد مخدر و تشــریح برنامه 
هفتم توســعه، با بیان اینکه موضوع اعتیاد و 
مواد مخدر آســیب مهم در پهنه گیتی است و 

همه مردم جهان با آن درگیر هســتند، اظهار 
کرد: همه شواهد نشــان می دهد که این روند 
در دنیا رو به افزایش است.وی افزود: بر اساس 
آمارهای سازمان ملل حدود ۳۰۰ میلیون نفر 
معتاد و مصرف کننده مســتمر در دنیا وجود 
دارد و سالانه ۵۰۰ هزار نفر در اثر سوء مصرف 
مواد مخدر در دنیا فوت می کنند.وی استفاده 
از بســتر فضای مجــازی در توزیع مواد مخدر 
در دنیــا را روزافزون عنوان کــرد و گفت: این 
موجب نگرانی و هشدار جدی سازمان ملل در 

مجامع مربوطه به همه دنیا شده است.مومنی با 
بیان اینکه در دو دهه اخیر نیز تولید، قاچاق و 
مصرف مواد مخدر صنعتی رو به افزایش است، 
گفت: همه شواهد نشان می دهد که این بلیعه 
شوم دامنگیر بشــریت شده و در حال افزایش 

است.
دبیرکل ســتاد مبارزه با مواد مخدر با اشاره به 
اینکه در افغانســتان نیز تولیــد و قاچاق مواد 
مخدر طی دو دهه گذشته نزدیک به ۵۰ برابر 
شده است، گفت: علی رغم وعده های طالبان و 
براساس آمارهاس رسمی سازمان ملل در سال 
گذشــته، کشــت و تولید مواد مخدر افزایش 
داشــته است. تولید مواد مخدر صنعتی رکورد 
زده و افغانستان در حال حاضر رتبه اول تولید 
تریــاک در دنیا و رتبــه دوم تولید مواد مخدر 
صنعتــی و متامفتامین را در دنیــا دارد. همه 
شواهد نشــان می دهد که در منطقه و جهان 
با افزایش تولیــد و مصرف مواد مخدر روبه رو 
هســتیم.وی ادامه داد: بنابرایــن بدون برنامه 
محوری و تدوین درست برنامه ها و لحاظ آنها 
در برنامه هفتم توسعه، نمی توان این موضوع را 

به سامان کنیم زیرا این موضوع که همه دنیا با 
آن درگیر هســتند پدیده ای نیست که با یک 
دستورالعمل به انجام برسد و باید برنامه جامعی 
تدوین و گام های موثــری در قالب برنامه های 
کوتاه مدت و بلند مدت برداشــته شود.مومنی 
معتقد اســت باتوجه به بسترهای فراهم شده، 
برنامه هفتم می تواند فرصت بســیار مناسبی 
برای ســاماندهی این امر باشد.وی با اشاره به 
اینکه در ستاد چهار حوزه مبارزه با مواد مخدر، 
درمان و پیشگیری و توانمندسازی را پیگیری 
می کنیم، خاطرنشان کرد: پیشگیری در اولویت 

اول قرار دارد.
به گزارش ایســنا، دبیرکل ستاد مبارزه با مواد 
مخــدر با بیــان اینکه ایران در ایــن عرصه با 
تمــام توان گام به این مبارزه همه جانبه نهاده 
است و دستاوردهای بسیار خوبی داشته است، 
گفت: در حوزه مقابله، ایران با فاصله، رتبه اول 
کشــفیات مواد مخدر در دنیا را دارد.به گفته 
وی، بیش از ۹۰ درصد کشفیات تریاک، بیش 
از ۵۰ درصد کشــفیات مورفین دنیا و بیش از 
۲۷ درصد کشــفیات هروئیــن دنیا مربوط به 

ایران است، اما این مبارزه با استفاده از امکانات 
فنی، شیوه های نوین و ضربه به بنیانهای مالی 

قاچاقچیان همراه بوده است.
 مومنی خاطر نشــان کرد: ضربه به بنیانهای 
مالی قاچاقچیان طی ۵ ســال، ۱۰ برابر شده 
اســت و این دســتاورد بزرگی در حوزه مقابله 
اســت. در حوزه درمان نیز شیوه های نوین در 
دســتور کار قرار گرفته اســت.وی در ادامه به 
اقدامات حوزه پیشگیری اشاره کرد و ادامه داد: 
این حوزه اصلی ترین رویکردهای ســتاد است. 
تقریبا همه ظرفیتهای فرهنگی کشور به کمک 
آمدند و در برنامه های سالانه و پیش بینی های 
به عمل آمده، مشخص شده یکی از ظرفیتهای 
مهم آموزش و پرورش است که طرح یاریگران 
زندگی با اولویت پیشگیری و آموزش و پرورش 
شــروع به کار کرده است.مومنی تصریح کرد: 
اســتفاده از ظرفیتهای گروه هــای مرجع در 
امر پیشــگیری در اولویت ستاد مبارزه با مواد 
مخدر قرار گرفته است. یکی دیگر از برنامه های 
مردمی ســازی این حوزه بــود و خیران اعلام 

آمادگی کردند و به صحنه آمدند.

ســازمان وظیفه عمومی فراجا فرآیند معافیت 
سربازی و کســرخدمت برای سربازان وظیفه 
دارای ۳ فرزنــد و بالاتــر را تشــریح کرد.به 
گزارش ایسنا،  ســازمان وظیفه عمومی فراجا 
در اطلاعیــه ای اعلام کرد: تمامی ســربازان 
وظیفه حیــن خدمت که دارای چهار فرزند و 
بیشتر هستند، بدون شــرط سنی و سربازان 
وظیفــه دارای ۳ فرزنــد به شــرط داشــتن 
حداقل ۴۰ ســال تمام از انجام خدمت دوره 
ضرورت ســربازی معاف می شوند.ملاک عمل 
برای رســیدگی به درخواست سربازان وظیفه 

اعم از ســربازان عــادی، امریه، طــلاب و ... 
سند رســمی ازدواج، شناسنامه پدر و تاییدیه 
ثبت احوال اســت. یگان های خدمتی پس از 
بررســی و تایید مدارک و مستندات مربوطه 
و ثبــت ترخیص آنان در ســامانه، ســربازان 
واجــد شــرایط را بــرای ثبت درخواســت 
معافیت به یکــی از دفاتر خدمات الکترونیک 
می کنند.ســازمان  انتظامی پلیس+۱۰معرفی 
وظیفه عمومی فراجا پس از بررســی و تایید 
شرایط سربازان ترخیص شده، کارت معافیت 
را صادر و در صورت عدم احراز شرایط جهت 

ادامه خدمت فــرد را به یگان خدمت معرفی 
می کنند.کارکنــان وظیفه فــراری در صورت 
داشتن شــرایط معافیت، پس از معرفی خود 
به یگان خدمتی و بررســی مــدارک، از یگان 
ترخیص و می توانند برای معافیت مذکور اقدام 
کنند.براساس گزارش سایت پلیس، همچنین 
کارکنان وظیفه متاهل حین خدمت که واجد 
شرایط معافیت نیستند می توانند علاوه بر دو 
ماه کســر خدمت تاهل برای فرزند اول ۳ ماه 
کسر خدمت و برای فرزند دوم ۴ ماه و فرزند 

سوم ۵ ماه کسر خدمت بهره مند شوند.

فخاری گفت: تسهیلات ساخت مسکن از ۳۵۰ میلیون تومان 
به ۵۵۰ میلیون افزایش یافته و تسهیلات بافت فرسوده نیز به 
۶۰۰ میلیون تومان رسیده است.  علیرضا فخاری در جلسه 
شورای مســکن با اشاره به ابلاغ وزیر راه و شهرسازی مبنی 
بر تامین متولی آماده سازی از سوی دستگاه ها اظهار داشت: 
طبق قانون تامین متولیان برای آماده ســازی اراضی جهت 
تولید مســکن ضروری است که توسط وزیر راه و شهرسازی 
ابلاغ شده و باید مورد توجه قرار گیرد. وی با اشاره به مشکل 
کمبود زمین در استان تهران افزود: دو متولی تامین زمین در 
استان، وزارت راه و شهرسازی و همچنین خودمالکین هستند 
که برای تســریع در امور شورای مســکن، راه و شهرسازی 
استان باید پیشنهاددهنده اراضی قابل ساخت باشد. استاندار 

تهران عنوان کرد: هدف گذاری برای تعیین جمعیت متقاضی 
نیز ضروری است، از سوی دیگر تمرکز بر بازآفرینی در استان 
برای تامین مســکن ضروری اســت و هر کدام از شهر های 
استان که شــرایط بازآفرینی دارند، باید در این زمینه فعال 
شوند.  فخاری ســپس گفت: برنامه و بودجه استان باید در 
زمینه توزیع جمعیت در سطح کمک کند که در این راستا 
باید آمایش سرزمین صورت گیرد تا خدمات رسانی مبتنی بر 
هدف گذاری ها باشد. وی در مورد کنترل قیمت ها ادامه داد: 

قیمت مصالح، مالیات و فعل و انفعالات موثر بر قیمت مسکن 
باید در کارگروه ویژه تعیین و در هر جلســه شــورا آخرین 
وضعیت گزارش شــود. استاندار تهران همچنین به ضرورت 
تامین امور زیربنایی و روبنایی در ساخت مسکن تاکید کرد و 
افزود: دستگاه های متولی باید نسبت به تامین امور زیربنایی 
پیشگام باشــند، و تامین سرانه های آموزشی، بهداشتی و ... 
نیز باید مدنظر قرار گیرد.فخاری با بیان اینکه مبایعه نامه ها 
توســط اصناف و اتحادیه مربوطه باید به سند رسمی تبدیل 

شــود، تصریح کرد: بیش از ۲۵ هزار خانه خالی در اســتان 
تهران شناســایی شده که فرآیند شناسایی و ترتیب و توالی 
ثبت خانه های خالی به گونه ای باشــد تا مرجع نهایی برای 

اعمال قانون ورود کند.
 وی به افزایش تسهیلات ساخت مسکن اشاره کرد و گفت: 
تســهیلات ساخت مســکن از ۳۵۰ میلیون تومان به ۵۵۰ 
میلیون افزایش یافته و تسهیلات بافت فرسوده نیز به ۶۰۰ 
میلیون تومان رســیده اســت، به علاوه جامعه هدف طرح 
نهضت ملی مسکن اقشار آسیب پذیر جامعه هستند که باید 
این امر محقق شود.گفتنی است در این جلسه مصوب شد تا 
طرح جمع آوری با مشاورین املاک غیرمجاز از امروز در تمام 

شهر های استان تهران آغاز شود.

معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان تهران درباره آمار 
تقریبی کودکان کار و خیابان در تهران گفت: بیش از ســه 
هزار کودک کار توسط بهزیســتی شناسایی شده اند و این 
آمار سیال اســت، چراکه به دلایل متفاوت بغیر از موضوع 
توانمندســازی این کودکان از چرخه خــارج و یا وارد این 
چرخه می شــوند اما برآورد ما این اســت که در مجموع دو 
تا ســه برابر کودکان کار که توسط مددکاران ما شناسایی 
شده اند در تهران فعالیت داشــته باشند.فاطمه ارزانیان در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا در پاســخ به این ســوال که چه 
تعداد کودک کار و خیابان در حال حاضر جذب و شناسایی 
شــده اند و چه تعداد از این کودکان به چرخه توانمندسازی 
وارد شــده اند، گفت: همانطور که مستحضر هستید قانون 
حمایت از اطفال و نوجوانان در تاریخ ۱۳۹۹.۲.۲۳ توســط 
مجلس شورای اسلامی تصویب شده و آیین نامه ماده ۶ این 
قانون شرح وظایف دستگاههای ذی نقش در امر حمایت را 
تبیین می کند.وی ادامه داد: در بخشــی از اصلاحات آیین 
نامه اجرایی ماده۶ مورخ ۱۴۰۱.۰۷.۲۷ اشاره شده است که 

موضوع جمع آوری کودکان در معرض خطر یا بزه دیده توسط 
نیروی انتظامی انجام خواهد شــد. طرح شناسایی، جذب و 
توانمندســازی کودکان کار و خیابان مورخ ۱۳۹۹.۰۵.۰۴ 
در تهران آغاز شــده کــه در ســال ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ تعداد 
۹۴۹ کودک از طریق خودروهای ســیار جذب و شناسایی 
شده اند. در سال ۱۴۰۱ نیز بیش از سه هزار خدمت گیرنده 
کودک کار و خیابان از مراکز تحت نظارت بهزیستی خدمات 
دریافت کرده اند.معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران 
دربــاره کودکان اتباع در طرح های ســاماندهی گفت: یکی 
از چالش های اساســی ســازمان در ارائه خدمات آموزشی، 
حمایتی و توانمندسازی خانواده های کودکان کار و خیابان 
این بوده که در اغلب مــوارد، خانواده های اتباع، فاقد اوراق 

هویتی معتبر هستند. متعاقباً، پیگیری مستمر این خانواده ها 
به واسطه تغییر شماره تماس و نقل مکان های مکرر تقریبا 
غیرممکن است.ارزانیان خاطرنشــان کرد: متاسفانه، صرفا 
بیــن ۲۰ تا۳۰ درصد کــودکان و خانواده هایشــان امکان 
توانمندسازی را دارند. اتباع نیز پس از غربالگری در صورت 
واجد شرایط بودن )نداشتن سرپرست و…( به مراکز شبانه 
روزی منتقل می شدند. رد مرز، تحویل به خانواده، ارجاع به 
مراکز روزانه از اقدامات انجام شــده در این طرح بوده است.
وی همچنین در پاســخ به این سوال که چه تعداد کودک 
زباله گرد در تهران داریم و چه اقدامی برای جلوگیری از کار 
این کودکان با همکاری شهرداری تهران صورت گرفته است، 
تصریح کرد: با عنایت به تشکیل کارگروه کودکان کار و زباله 

گرد با همکاری شــهرداری تهران و سلسله جلسات برگزار 
شده، اما متاسفانه به واسطه  عدم انسجام اراده لازم در تدوین 
و پیگیری برنامه های عملیاتی و تعدد عوامل این مســئله، 
اقدامات صورت گرفته به حد مورد انتظار میسر نبوده است. 
لازم به ذکر است کودکان زباله گرد همانند سایر کودکان کار 
در صورت شناسایی و جذب تحت حمایت سازمان بهزیستی 
قرار می گیرند.معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران 
همچنیــن درباره اقدامات انجام شــده درخصوص کودکان 
متکدی گفت: طبق بند ۵ ماده ۵۵ قانون شهرداری موظف 
به جلوگیری از تکدی گری است. اگر چه در صورت گزارش 
هر گونه کــودک آزاری به خط ۱۲۳ مبنی بر بهره کشــی 
اقتصــادی از کــودکان و تکدی گری مــوارد از طریق تیم 
تخصصی اورژانس اجتماعی پیگیری می گردد.ارزانیان درباره 
کد یونیک برای کودکان کار خاطرنشان کرد: تا سال گذشته 
بیش از ۲۶۰۰ کودک اسکن عنبیه شده اند که اسکن عنبیه 
به عنوان یونیک کد برای انسجام خدمت رسانی به کودکان 

در نظر گرفته شده است.






